
SVANEKE TENNISKLUB  
Generalforsamling d. 10. feb. 2024 kl. 10 i Svanekehallen 
REFERAT 
 

1. Valg af dirigent og sekretær,  
Jacob Bondo Schultz og Hans Michael Kofoed-Hansen valgtes som dirigent hhv. sekretær 
(referent).Dirigenten konstaterede at GF var rettidigt indkaldt og beslutningsdygtig. 
 

2. Formandens beretning for 2023. 
Jannik Kofoed-Nørregaard aflagde bestyrelsens beretning for 2023. Beretningen er vedhæftet. 
 

3. Kassereren aflægger revideret regnskab for 2023 (til godkendelse). 
Peter Sonne omdelte og præsenterede det reviderede regnskab for 2023. Fra præsentationen kan 
nævnes 1) medlemstal nu 204, 2) indtægter/udgifter på hhv. kr. 133.000/kr. 140.000, 3) 
lejeindtægter for baner fordoblet til 16.000 kr., 4) indtægter, udgifter, årsresultat og klubbens likvide  
beholdning er stabilt og robust, trods de i formandsberetning nævnte “engangs-udgifter” til anlæg 
og renovering i 2023 på omkring 75.000 kr. 5)Boet efter det mangeårige medlem Kirsten Fridolf 
tilgodeså klubben med en donation på 5000 kr. Årsregnskabet blev godkendt. 
 

4. Fastsættelse af kontingent (bestyrelsen indstiller uændret kontingent for 2024). 
Bestyrelsens indstilling om uændret kontingentprofil i 2024 godkendtes. 
 

5. Behandling af indkomne forslag. 
Der var ikke indkommet forslag fra medlemmerne. 
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer for 2 år (Jannik Kofoed-Nørgaard, Hans Michael Kofoed-Hansen og 
Klaus Nørregaard er på valg og modtager genvalg). 
De tre genopstillede kandidater blev valgt for hver 2 år. Det bemærkedes at vedtægterne fra 
dengang formanden var valgt direkte af GF, kun forudsætter valg af to bestyrelsesmedlemmer for 2 
år om året. I praksis skal 3 hhv. 2 medlemmer vælges hvert andet år, indtil vedtægterne tilpasses. 
 

7. Valg af mindst 2 suppleanter. 
Erik Mohr, Lars Kjærgaard og David Winther Hansen blev valgt 
 

8. Valg af 1 revisor 
Per Jørgensen blev valgt. 
 

9. Valg af 1 revisorsuppleant. 
Jørgen Sonne blev valgt. 
 

10. Eventuelt. 
Klaus Nørregaard nævnte klubbens og BRKS foreløbige indsats for afhjælpning stormskaden på 
hegnet (bane 2) sidste år. Det ventes nu fuldbragt omkring baneklargøring. 
 
Carsten Schou rejste mulighederne for sponsering f.eks. af klubbens omfattende ungdomstræning 
(rejser) og af anlæg og investeringer. Forslaget noteredes, men krævede jo en ekstra frivillig-indsats, 
der ikke altid var til rådighed. Mulighederne for indendørs-timer i Svanekehallen – i konkurrence 
med Friskolen og SIK – drøftedes. Pt var der kun 1 fast ugentlig time til børne-ungetennis. 
Interesserede seniormedlemmer måtte give sig tilkende, hvis STK skulle forsøge at opnå flere 
(formentlig) ydertimer.  



 
 
————- 
Formanden takkede deltagerne for den gode drøftelse og afsluttede generalforsamlingen med 
ønsket om en god tennissæson 2024.  

 
             ————  
KONSTITUERING: 
 
Efter generalforsamlingen konstituerede den genvalgte bestyrelse sig med Jannik som formand, Hans 
Michael næstformand og Peter kasserer.  
 
(Referent: Hans Michael). 


